
PROCES-VERBAL 

 

        Incheiat azi 21.10.2014, orele 13,00, cu ocazia sedintei ordinare pe luna 

octombrie, conform convocatorului inregistrat la nr. 3755/16.10.2014. 

        La sedinta sunt prezenti 10 consilieri din totalul de 11, d-na Dicu Liliana, lipsind. 

        D-na jurist intreaba daca mai sunt obiectiuni la procesul-verbal al sedintei 

anterioare. 

        Se prezinta de catre d-na presedinte Marica Iustina Nicoleta, ordinea de zi, care 

este aprobata cu 10 voturi ~pentru~. 

        D-na jurist, tine sa precizeze ca in urma contolului de la Institutia Prefectului –

Judetul Olt, urmatorii consilieri au depus rapoartele de activitate pe anul 2013: Vizonie 

Marian, Tudosiea Florentin, Berbecaru Ecaterina, Nicolescu Petre si Popa Dumitru, 

urmand ca ceilati sa le depuna pe parcurs. 

       Se citesc referatele de catre d-na contabil si d-na jurist. 

       Se inscrie la cuvant d-l Niti: la punctul 1 : niciodata nu s-a facut referire la virarea 

vreunei sume de bani catre S.C Prestari Servicii SRL. 

      D-na contabil: aprobarea bugetului s-a facut in februarie. 

      Dl. Niti: in afara sumei aprobata in buget, a mai fost virata vreo alta suma catre 

aceasta societate? 

      D-na contabil: nu s-a facut rectificare pentru aceasta societate. 

      Dl. Primar: la societate sunt 3 salariati, cu salariul minim pe economie. 

      Dl. Niti: la punctul 2: noi cat platim cotizatie la A D I Oltul? 

      D-na contabil: in jur de 3200 lei/an. 

      Dl. Niti: la punctul 3: Activitatea d-lui Andronie de la registrul agricol si a d-soarei 

Marinescu Stefania, cine o desfasoara, ca ii e greu  si d-nei Neata sa faca fata singura. 

Iar pentru acest lucru, am o propunere: domunele primar, sa ii dati consilierului personal 

al dvs. una din activitati, ori la taxe si impozite, ori la registrul agricol. 

     Dl.Primar: registrul agricol i l-am dat d-nei bibliotecar, dar o sa-I dau ca atributii 

incasarile la apa si citirea apometrelor. 

    Dl. Niti: sa-i dati o sarcina, ca nu-i vad activitatea. 



    Dl. Primar: dl. Vlad va rog sa prezentati raportul de activitate la sedinta urmatoare. 

      Se inscrie la cuvant dl. Popa: nemultumire privind modificarea bugetului, nimic de 

zis. Cu privire la posturile desfiintate, noi am luat de buna credinta aceasta ACOR  si 

am aderat la ei, crezand ca facem treaba, insa ei nu au competente si nu au fost in 

regula. Sunt mai multe localitati din judet, care au apelat la acest organism. Sunt de 

acord sa ne retragem, insa dorinta mea este: sa gasim o varianta legala pentru ca 

aceste posturi sa fie acoperite.Din cate stiu sunt si bugetate. 

     Dl. Primar: ati zis ca am aderat la ACOR, am aderat cand era dl. Stancana, primar, 

insa acest acord, noi, l-am insusit prin hotaratea consiliului local din anul 2013 si trebuie 

sa-l desfiintam tot prin hotarare a consiliului local.Posturile nu sunt bugetate, 2 posturi 

sunt unice, cel de inginer agricol si  cel de operator rol si au fost prinse la cheltuieli 

materiale. 

    Dl. Popa: dar banii pe care i-au luat se imputa cuiva? 

    Dl. Primar: nu. 

    Dl. Popa: atunci noi suntem scapati de treaba asta, ACOR-ul sa raspunda! 

    Dl. Popa: la sectorul financiar, am facut o propunere la sedinta trecuta, mi-as dori sa 

primim o lista cu datornicii pe anii trecuti,sunt oameni care au datorii de 7-8 ani, inteleg 

ca o singura persoana nu se poate ocupa de asta… 

    Dl. Primar: in momentul cand d-na Neata vine la serviciu, sa faca lista de ramasita. 

    Se inscrie la cuvant d-na Marica: consilierii nu pot sa ia o hotarare cu privire la 

desfiintarea acordului insusit prin hotararea consiliului local. Mi se pare o aberatie. In 

momentul in care am luat hotararea, au fost o serie de necesitati, iar noi am inteles 

atunci  necesitatea acestor posturi in Primarie.Acesti functionari au plecat cum au 

plecat, nu putem sa incetam acest acord…exista si un dosar in desfasurare, pe rolul 

instantei de  judecata, de ce sa ne murdarim noi, sa lasam instanta sa decida. 

     Dl Primar: toti au renuntat la acest acord. 

     D-na Marica: cum sa fiu de acord? 

     Dl Primar: poate vreti sa fiti partasa la acest proces. 

     D-na Iustina: trebuia sa ne documentati inainte pentru ca acest acord este benefic si 

eu imi mentin parerea. 



       Dl. Primar: la inceput a fost afilierea la ACOR, iar acum luam hotarare pentru 

incetarea  acordului de cooperare insusit prin hotararea consiliului din anul 2013.E o 

mare diferenta! 

      Intervine dl. Viceprimar: sunt niste ambitii. Cand am luat hotararea, a fost prapad.De 

ce? Pe cine angajam? Acum, intrebarea mea e: cand suntem verticali? 

    Un lucru bun, referitor la ordinea de zi, este ca si invatamantul primeste bani in trim. 

IV, pentru ca le era frica, ca raman fara salarii.Iar cu aceasta ocazie tin sa va anunt ca o 

sa facem si receptia la terenul de sport, cu precizarea ca acesta a costat 1 miliard, si nu 

7 ca cel de la deal. Mai urmeaza, ca pe parcurs, sa ii luam si covor sintetic, care costa 

cam in jur de 300 de milioane. Am o multumire sufleteasca, ca am rezolvat si minunea 

cu terenul de sport. 

      Cu privire la incetarea acordului de cooperare, trebuie sa votam pentru desfiintarea 

acordului, ca sa iesim din situatie. Ne-am bazat pe faptul ca ei au specialist, insa s-a 

dovedit ca nu a fost asa, iar in situatia noastra a fost si cel de la Curtisoara, care i-a dat 

afara pe cei angajati prin ACOR. 

     Dl. Primar: noi am fost primii unde s-a remarcat aceasta problema, ACOR nu putea 

sa angajeze decat audit intern, apoi problema s-a extins si la alte primarii. 

     D-na Marica intreaba daca mai vrea cineva sa ia cuvantul. 

     Se supun la vot toate proiectele de pe ordinea de zi. 

     Primul proiect de hotarare este aprobat cu 10 voturi ~pentru~ din totalul de 10 

consilieri. 

      Al doilea proiect de hotarare este aprobat cu 10 voturi ~pentru~ din totalul de 10 

consilieri. 

      Al treilea proiect de hotarare este aprobat cu 9 voturi ~pentru~  si  1 ~impotriva~ din 

totalul de 10 consilieri. 

      Se declara inchise lucrarile sedintei. 

     

   

      

      Presedinte sedinta,                                                    Consilier Juridic, 

  MARICA Iustina –Nicoleta                                          NITI Elena -Madalina 


